
Referat fra Cyklistforbundet Gentoftes møde den 8. august 2024 

 
      1. Mødedeltagere: Peter, Roger (mødeleder) og Kasper (referent). Afbud fra Annette og Tove. 

 

      2. Referat fra sidste møde (i maj) godkendt af Peter og Kasper 

 

3. Trafik. 

 

Roger: Der er store problemer med vejhuller efter den hårde vinter 2023/2024. Park & Vej 

reagerer ikke på ”Giv et vink” (bl.a. Snogegårdsvej). Hvis ikke det bliver lavet inden næste vinter, 

bliver vejhullerne endnu større til næste vinter. Der skal strammes op! Et møde med P & V er 

påkrævet mhp. at rette op på problemet. Roger skriver til dem. 

 

Ordrup Station: Gul markering i parkeringbås (parkering ikke tilladt) er visket ud. Nu holder der 

ofte en bil, lige der hvor man triller ind på stationens område, hvor der er overdækket 

cykelparkering. Det går ud over fremkommeligheden. Skal der handles på det og hvordan?         

 

Kaotiske trafikforhold på Fredensvej op til Hyldegårdsvej. Dårlig udsigt ved ind- og udkørsel til 

365, hvor cyklister potentielt kan komme i klemme. Desuden er det svært at krydse vejen i krydset, 

hvor de to veje mødes, især i myldretid. Skal der lysregulering til? Umiddelbart er der ingen 

snuptagsløsninger.    

 

Fremlæggelse af forslag om at højresving for cyklister, hvor der er rødt signal, bør være 

lovligt i udvalgte kryds i kommunen. Modtager: Park & Vej. Roger fremhæver nogle konkrete 

eksempler, bl.a. krydsene Brogårdsvej/Vangedevej og Jægersborg Allé/Strandvejen. Roger tager 

dem med, når han inden længe kontakter P&V. Alle i gruppen er i øvrigt velkomne til at sende 

forslag til Roger, hvis man synes der er vejkryds, hvor højresving for rødt giver mening.      

 

4. Gentofte Mødes  
Annette tager teten! Det ser godt ud! 

 

5. Nye cykelture (Annettes forslag) 
De fremmødte bestyrelsesmedlemmer Peter, Roger og Kasper er positivt indstillet over for ideen 

om én månedlig cykeltur og synes, de mange turforslag ser spændende ud. Vi snakkede om, at der 

skal laves lidt omtale (PR) af det nye koncept til Gentofte Mødes den 7. september.   

 

Peters lange 'vestvoldstur' – opfølgning 
De fremmødte bestyrelsesmedlemmer Roger og Kasper er positive. Bl.a. synes Roger, det er 

spændende at turen var så lang. At turen går i ring – og ikke ligeud og tilbage - er også spændende. 

Men hvordan lokker vi flere medlemmer med næste gang? Der var kun deltagelse fra 

bestyrelsesmedlemmer + ét vedhæng. Vi snakkede om at gentage succesen med justeringer, nok i 

juni igen næste år.   

     
6. Økonomi.  

Ikke noget nyt. Roger meddeler sekretariatet at Niels er valgt til ny kasserer. 

 

7. Eventuelt. Ikke noget. 

 

8. Næste møde: Ons. d. 25. sep. kl. 19.30. Byens Hus (Roger undersøger muligheden)     
  

   

 


